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WHAT IS MALAYSIA MY SECOND HOME (MM2H) PROGRAMME 

什么是马来西亚第二家园计划 

 
1. Malaysia My Second Home (MM2H) Programme is a programme promoted by 

the Government of Malaysia to allow foreigners who fulfil certain criteria to obtain 

multiple-entry social visit pass to stay in Malaysia. 

     我的马来西亚第二家园计划是一项由马来西亚政府大力推动与支持的一项特别计划， 

    让符合特定条件的外籍人士获得多次入境的社交签证，以便长期居留在马来西亚。 
 
 

2. Multiple-entry social visit pass valid for 5 years and is renewable. 

  有效期限为 5 年（并可更新）的多次入境社交签证。 
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WHAT IS MALAYSIA MY SECOND HOME (MM2H) PROGRAMME 

什么是马来西亚第二家园计划 

3. This programme open to all citizens from all the countries recognised by Malaysia,   

regardless of religion, race, gender and age. Spouse of Malaysian who are not 

citizen of Malaysia and expatriate in Malaysia may apply to this programme upon 

expired of the employment visa for the purpose of retirement in Malaysia.  

  这项计划是开放给所有受马来西亚承认的国家公民，且不受种族、宗教、性别或年龄 

限制; 非马来西亚公民与外籍人士的马来西亚配偶可在工作签证到期后申请此计划， 

以在马来西亚退休。 

4. Principal applicants are allowed to bring their spouse and unmarried children 

below the age of 21 and parent who are age 60 and above.  

申请者被允许携带其配偶及21岁以下未婚子女以及60岁以上的父母入境; 

5. More than 42,000 participants around the world participated this programme. 

超过42,000来自世界各国的马来西亚第二家园计划参与者。   
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Why Malaysia 为什么是马来西亚 

1. This programme promoted by the Government of Malaysia 

这项计划是一项由马来西亚政府大力推动 

2. Malay language as official language, English and others language used widely.  

马来语为官方语言，英语等其他语言也是广泛使用。 

3. No natural disaster and political stable.     

无天灾，政局稳定。 

Benefits of MM2H 马来西亚第二家园计划的好处 

1. initially for a period of five (5) years, and is renewable  

最初为期五 (5) 年，可更新 

2. Min 90 days of staying 

至少停留 90 天 

3. Political stable 

政治稳定 

4. No English requirement   

无英语要求 
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MM2H REQUIREMENT (UPON APPLICATION） 

马来西亚第二家园计划的需求 （在申请阶段） 
Aged above 50 Aged below 50 

1. Signed agreement with MM2H authorised agent  

与马来西亚第二家园的授权代理签订协议 

1. Same 

一样 

2. Applicants are required to show proof of liquid assets  
worth of minimum RM1,500,000 

申请人必须出示价值至少 RM1,500,000的流动资产证明 

2. Applicants are required to show proof of liquid assets worth  
of minimum RM1,500,000 

申请人必须出示价值至少 RM1,500,000 的流动资产证明 

3. Offshore income of RM40,000 per month or annual income  
of RM480,000 

每月离岸收入需 RM40,000 或年收入 RM480,000 

3. Same 

一样 

 

4. For those who have retired, they are required to show proof 
of receiving pension from government RM10,000 per month.  
对于已经退休的人士，他们必须出示每月个从政府领取  

RM10,000 退休金的证明。 

4. Same 

一样 
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MM2H REQUIREMENT (UPON APPROVAL） 

马来西亚第二家园计划的需求（经批准阶段）   
 

Aged above 50 Aged below 50 

 
1. Open a fixed deposit account of RM1,000,000 

开立RM1,000,000的定期存款账户 

 
2. Proof of receiving pension from government RM10,000 per month 

出示每月从政府领取 RM10,000 退休金的证明  

 
1. Open a fixed deposit account of RM1,000,000 

开立RM1,000,000的定期存款账户 

 

 
1.  Maintain a minimum balance of RM1,000,000 from second year  

onwards and throughout stay in Malaysia under this programme 

根据此计划，从第二年起必须保持最低余额 RM1,000,000以及这期

间需在马来西亚逗留 

 

 
2. Maintain a minimum balance of RM1,000,000 from second year 

onwards and throughout stay in Malaysia under this programme 

根据此计划，从第二年起必须保持最低余额 RM1,000,000以及这

期间需在马来西亚逗留 
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MM2H PROGRAMME STATISTIC 马来西亚第二家园计划统计 
 
 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   

   

 

 

2002 to 2018（Top 10）  

2002 至 2018（前10名） 

 

People’s Republic of China 中国人民共和国 12,881 

Japan 日本 4,778 

People’s Republic of Bangladesh 孟加拉国人民共和国 4,135 

United Kingdom 英国 2,691 

Republic of Korea 大韩民国 2,378 

Islamic Republic of Iran 伊朗伊斯兰共和国 1,399 

Republic of Singapore 新加坡共和国 1,459 

Republic of China (Taiwan) 中华民国（台湾） 1,396 

Hong Kong S.A.R 香港特别行政区 1,087 

Republic of India 印度共和国 1,047 

Others 其他 9,020 
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+6013-736 0033  

 

 

  

 

 

 

  

 

 

 

OUR OFFICES 我们的事务所  
Contact 联系人  : T K TEOH / Choon Chai 

Email 邮箱  : mm2h@tyteoh.com 

Penang  

Perak  

Kuala Lumpur  

Muar  

Johor Bahru 

Labuan  


